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Készült: A Pénzügyi Bizottság 2015. április 20-ai nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Papp Péter elnök, Dr. Mátics István, Elekes László, Gyuga Mihály, 

Metzger Gyula, Németh Ferenc, Székely Antal, Túri Bernadett 

bizottsági tagok 

Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető 

 

Távol vannak: Sólyom Jöran bizottsági tag 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Papp Péter elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 16 órakor 5 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 9 fő bizottsági tagból 8 fő jelen volt, majd 

ismertette az ülés napirendi pontjait, továbbá javaslatot tett az előterjesztések tárgyalási sorrendjére, 

tekintettel a meghívott vendégre. Köszöntötte Elekes László új bizottsági tagot.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag 16 óra 7 perckor megérkezett a bizottság ülésére. A jelenlévő tagok 

száma: 9 fő. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak a napirendi pontokról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

76/2015. (IV.20.) PB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2015. április 20-ai 

ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2015. április 28-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

2. Tájékoztató az önkormányzati szerződésekről 

3. Kérdés, interpelláció 

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2015. április 28-ai ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

 

A Létesítményeket Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Kft. gazdálkodási stratégiája  

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Tassi József, a LÜN Kft. ügyvezetője elmondta, hogy a Létesítményeket Üzemeltető Nonprofit Kft. 

2015. január 1-jével került Oroszlány Város Önkormányzatának tulajdonába, erre a törvényi 

változásokra való felkészülés miatt volt szükség. A társaság igyekszik felkészülni a változásokra. Ami 

sürgős beavatkozást igényel, az a társaság törzstőkéjének rendezése, a hatályos Ptk-beli rendelkezések 

miatt. Javaslata az volt, hogy vagy a jegyzett tőkét kell megemelni 5 millió forinttal, ez likviditást is 

nyújtana a társaságnak, vagy a jegyzett tőkét kell megemelni 3,5 millió forinttal, így a jegyzett tőke 

6,5 millió forintra emelkedne és a saját tőke is 6,5 millió forint lenne azzal, hogy a negatív 

eredménytartalékot egy lekötött tartalék eltüntetné.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a gazdálkodási stratégiában részletezve vannak a 

tevékenységi körök, ki is van emelve, hogy ezeket a tevékenységeket külső szervezetek végzik el.  

Úgy gondolja, hogy hasonló feladatok ellátására hoztak létre két céget, ha a tevékenység valóban 

külső ellátó szervezetek, vállalkozások között való szétosztásról szól, akkor a két cég létjogosultságát 

nem tartja jónak. Véleménye szerint a tevékenységnek a vállalkozáson belül kellene lefolynia, ezért a 

társaság foglalkoztatna embereket. 

 

Tassi József, a LÜN Kft. ügyvezetője elmondta, hogy arra nem tud érdemben válaszolni, hogy miért 

két cég lett létrehozva hasonló tevékenységi körrel. Elmondta még, hogy a sportüzemeltetést részben 

saját munkavállalókkal látják el, a szennyvíz kivitelezési munkák az év közben kerülnek majd a 

társasághoz, az idei év mutatja meg, hogy milyen szintű szervezetbővítésre van ahhoz szükség, hogy 

hosszútávon tudják ezt a tevékenységet ellátni. 

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy a Varikont Kft-nél olyan határozat született, hogy feladatátvételnél 

lehetőleg saját munkavállalóval végezzék el a munkát. 

 

Tassi József, a LÜN Kft. ügyvezetője elmondta, hogy az tisztán látszik, hogy a tulajdonos kiszervezi 

a munkát, (ajánlatkérések, szerződéskötések, munkák ellenőrzése), ezt mind a LÜN Kft. fogja végezni, 

azonban az idén még nem a saját alkalmazottaival, hogy lássák, hogy mit bír el a cég. Az idén több 

beruházást fognak elvégezni, utána fog kiderülni a hatékonyság, hány munkavállalóra lesz szükségük.   

Most még sok dolgot nem látnak tisztán. Ha megmarad a LÜN Kft. mostani tevékenysége, ehhez elég 

egy kis társaság, ha azonban az OSZ Zrt.-től feladatokat kapnak, akkor a LÜN Kft.-ből is viszonylag 

nagyobb céget lehet alakítani.  

 

Rajnai Gábor alpolgármester véleménye az volt, hogy jelenleg átmeneti változási időszakot élnek 

meg, a felvetett kérdések a jövőben lesznek kezelhetők, a cél az, hogy minél hatékonyabban és 

gazdaságosabban működjenek a társaságok. A felvetések jogosak, de erre majd később lesznek 

válaszok. 

 

Papp Péter elnök kérdése az volt, hogy hozzanak–e olyan határozatot, mint a Varikont Kft-nél (saját 

alkalmazottakkal végeztessék a kiszervezett munkát, valamint 2 havonta számoljon be a Pénzügyi 

Bizottságnak az elvégzett feladatokról)? 

 

Tassi József, a LÜN Kft. ügyvezetője kérése az volt, hogy a LÜN Kft. vonatkozásában a beszámolók 

3 havi rendszerességgel legyenek.  
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Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy már 3 cég (LÜNK Kft., Varikont Kft. és az 

Intézményfenntartó Osztály) foglalkozik városüzemeltetési, városfenntartási tevékenységgel 

kapcsolatos profillal. Úgy gondolja, hogy külön tevékenységi körönként nem külön cégekbe kellett 

volna kiszervezni a feladatokat, hanem egy nagy cégbe kellett volna összevonni, és a közös cégen 

belül komoly feladatelhatárolásokkal lehetett volna a munkát szétosztani.  

 

Németh Gábor alpolgármester elmondta, hogy rövidtávon el fog dőlni, hogy fognak működni a 

cégek. Egyetértett azzal, hogy saját munkavállalókkal legyenek elvégezve a munkák, viszont vannak 

olyan speciális szakmai dolgok, olyan területek, ahol nem célszerű saját munkavállalóval ellátni a 

feladatot, ahhoz meg kell találni a megfelelő műszaki gárdát, aki részt vesz a munkába. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, nem arra gondolt, hogy a két cégből egyet akar, a Varikont 

Kft. üzemeltetési tevékenységeket végez, a LÜN Kft. viszont területfejlesztéssel, beruházásokkal 

foglalkozik, ezt nem vonná össze, az intézményrendszerrel kapcsolatos feladatok pedig megint más 

irányba mutató tevékenységet jelentenek, ez inkább adminisztratív jellegű. A 3 tevékenység 

egybevonásával problémák merülhetnek fel. Ekkora cég üzemeltetéséhez megfelelő szakemberek 

kellenek, a költségek is nagyobbak a szakértői gárda miatt, valamint a cég elhelyezésével is probléma 

lenne. Csak a feladatokat határolná el sokkal keményebben.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy törvényi változások miatt került ebbe a helyzetbe az 

önkormányzat. Javasolta, hogy a szervezésnél nézzék meg, mi az, amit saját erőből meg tudnak oldani 

és mi az, amit vállalkozókkal fognak végeztetni. 

 

Tassi József, a LÜN Kft. ügyvezetője elmondta, azon kívül, hogy az önkormányzat lett a tulajdonos, 

nem változott semmi, ugyanazt a tevékenységet végzik, amit 6 éve, ehhez jönnek majd még plusz 

feladatok. Úgy gondolja, hogy a képviselő-testület megvizsgálja és eldönti, hogy melyik céghez 

milyen munkákat fog csatolni, vagy akár elvenni. A feladatokat szeretné a lehető legjobban, a város 

érdekében végezni. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy nem akarja a mostani felállást megváltoztatni, csak azt 

gondolja, hogy amikor elindultak a felosztások, akkor lehetett volna elgondolkodni azon, hogy a 3 

céget egybevonják, mivel olyan sok az átfedés a feladatok között. 

 

Papp Péter elnök javasolta, hogy szavazzanak az előterjesztésről azzal a kiegészítéssel, hogy a LÜN 

Kft. feladatokat lehetőleg alvállalkozók nélkül, a saját munkavállalóival végeztesse, valamint három 

havonta számoljon be a Pénzügyi Bizottságnak az átvett feladatok gyakorlati végrehajtásáról. Kérte, a 

kiegészítésekkel szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést és a kiegészítést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 

igen szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

77/2015. (IV.20.) PB határozata 

„A Létesítményeket Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Kft. gazdálkodási stratégiája” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek „A Létesítményeket Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Kft. gazdálkodási 

stratégiája” című előterjesztést azzal a kiegészítéssel, hogy a LÜN Kft. a feladatokat lehetőleg 

alvállalkozók nélkül, a saját munkavállalóival végeztesse, valamint három havonta számoljon be a 

Pénzügyi Bizottságnak az átvett feladatok gyakorlati végrehajtásáról. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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Tassi József, a LÜN Kft. ügyvezetője 16 óra 31 perckor elhagyta a bizottság ülését.  

 

Oroszlány Város Önkormányzata 2014. évi zárszámadása 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Bársony Éva pénzügyi osztályvezető elmondta, hogy ez az első olyan beszámoló, ami a megváltozott 

jogszabályok alapján készült, melyet nem volt egyszerű elkészíteni. Felhívta a figyelmet, hogy az 1. és 

2. fő táblán az látszik, hogy 7 milliárd forint bevétele volt az önkormányzatnak. A megváltozott 

könyvelés miatt a lekötött betéteket bevételként kellett lekönyvelni, ezért 2.860.000 E Ft forint 

halmozódást tartalmaz a bevétel és a kiadás is. A tényleges bevétel azonban 4.188.037 E Ft, a kiadás 

pedig 3.885.433 E Ft volt.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

78/2015. (IV.20.) PB határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzata 2014. évi zárszámadása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata 2014. évi zárszámadása” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

A 2015. évi költségvetés - 1/2015. (II.14.) önkormányzati rendelet – módosítása 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Bársony Éva pénzügyi osztályvezető elmondta, hogy már korán javaslatot tettek a költségvetés 

módosítására, hiszen szigorú szabályok szerint dolgoznak. Kiemelte, hogy javaslatot tettek és 

polgármester úr befogadta, hogy az önkormányzati pénzmaradványt a felmerülő kiadások fedezetére 

már most osszák fel. Ennek egy részét a költségvetés tervezésekor beépítették, azonban még maradt 

felosztható pénzmaradvány. Javasolták elosztani pl. a LÜN Kft. 5 millió forintos törzstőke emelésére, 

polgármester úr illetményének emelésére, az OSZ Zrt. ingatlan kezelési jutalékára stb.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag véleménye az volt, hogy problémát okoz az, ha előbb elfogadják a 

költségvetés módosítást és utána tárgyalják a LÜN Kft.-ről szóló előterjesztést, melyben az 5 millió 

forintos törzstőke emelés szerepel. 

  

Bársony Éva pénzügyi osztályvezető elmondta, ezt jelezni fogja. Lehet egy olyan megoldás is, hogy 

előbb tárgyalják a LÜN Kft. ügyét és utána a rendeletet.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy ehhez az SZMSZ-t kellene módosítani.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal és 

3 tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

79/2015. (IV.20.) PB határozata 

„A 2015. évi költségvetés - 1/2015. (II.14.) önkormányzati rendelet – módosítása” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek „A 2015. évi költségvetés - 1/2015. (II.14.) önkormányzati rendelet – 

módosítása című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 
Az önkormányzati hatósági hatáskörök átruházásáról szóló 22/2013. (XII.21.) önkormányzati rendelet 

módosítása  
 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

80/2015. (IV.20.) PB határozata 

 „Az önkormányzati hatósági hatáskörök átruházásáról szóló 22/2013. (XII.21.) önkormányzati 

rendelet módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek „Az önkormányzati hatósági hatáskörök átruházásáról szóló 22/2013. (XII.21.) 

önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztést.  
 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Oroszlány Város Gazdasági Programjának elfogadása a 2014-2019-es időszakra vonatkozóan  

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

81/2015. (IV.20.) PB határozata 

az „Oroszlány Város Gazdasági Programjának elfogadása a 2014-2019 es időszakra 

vonatkozóan” című előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Gazdasági Programjának elfogadása a 2014-2019-es 

időszakra vonatkozóan” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Dr Mátics István bizottsági tag 16 óra 46 perckor elhagyta a bizottság ülését. A bizottsági tagok 

száma: 8 fő. 

 
Felső-telepi kiskertek megvásárlásának aktuális helyzetképe  

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy ez a felvásárlási ütem rendkívül lassú, ha ezzel az 

ütemmel számolnak, akkor ez több évig is eltarthat. 

 

Dr Mátics István bizottsági tag 16 óra 47 perckor visszatért a bizottság ülésére. A bizottsági tagok 

száma: 9 fő. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta még, hogy az anyagban az szerepel, hogy az önkormányzat 

azért nem tudja felgyorsítani a vásárlásokat, mert a költségvetés erre nem ad lehetőséget. Kb. 60 millió 

forintot kellene a kiskertek felvásárlására költeni.  Pozitívnak értékelte, hogy az anyag külön veszi 

azokat a szántóként használt területeket, amelyek önállóként kezelhetőek. A kiskertekkel terhelt rész 

egészen más besorolásba tartozik, a felvásárlás után ezeken a területeken nagyon sok munka van még. 

Úgy gondolja, ha 4-5 évig elhúzzák a felvásárlásokat, Felvetődik a kérdés, hogy mikor lesz abból ipari 

park, tehát mindenképpen fel kellene gyorsítani a folyamatot. Rendelkezésre állnak az igazságügyi 

értékbecslések, valamint megvannak a feltételek a szerződéskötéshez. Nem tudnak ipari parki céget 

idehozni, ha nem lesz területük. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy ha valaki nem akarja eladni a területét, akkor hiába 

akarják megvenni, hiába akarják gyorsítani a folyamatot. Ha ki lehetne sajátítani, akkor az jó lenne. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy döntés van a kisajátításról, az értékbecslések 

elhúzódása miatt nem tudták befejezni a folyamatot, azonban azóta ezek az egyeztetések már 

megtörténtek. Véleménye szerint a most felvásárolt telkeket nem kellene gazosan 3 évig művelni.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy nem lehet kisajátítani a területeket, a kisajátítási 

törvényen kellene változtatni.  

 

Bartalus László osztályvezető kérése az volt, hogy a szakmai kérdéseket a holnapi szakmai bizottsági 

ülésen tegyék fel.  A kisajátítási feltételeket a holnapi napon megbeszélhetik. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy a kisajátítási feltételeket már korábban körbejárták. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy a kisajátításnak is gyakorlatilag ugyanaz az egyezség a 

feltétele, csak az más közigazgatási eljárás keretében történik meg. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kért egy listát azokról a tulajdonosokról, akikkel eddig az 

önkormányzat felvette a kapcsolatot, és nem jutottak egyezségre.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal és 

2 tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

82/2015. (IV.20.) PB határozata 

a „Felső-telepi kiskertek megvásárlásának aktuális helyzetképe” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Felső-telepi kiskertek megvásárlásának aktuális helyzetképe” című 

előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 
Oroszlány közigazgatási területén állami fenntartásba került köznevelési intézményben dolgozók 

elismerésére  

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag kérése az volt, hogy ne cafeteriának hívják ezt az elismerést, mert ez 

nem az.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

83/2015. (IV.20.) PB határozata 

az „Oroszlány közigazgatási területén állami fenntartásba került köznevelési intézményben 

dolgozók elismerésére” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány közigazgatási területén állami fenntartásba került köznevelési 

intézményben dolgozók elismerésére” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, hogy a frakció egyeztetésen felvetette, hogy az állami 

fenntartásban működő oroszlányi egészségügyi intézményben dolgozók elismeréséről is kellene szót 

váltani.  

 

Papp Péter elnök elmondta, támogatta Dr. Mátics István felvetését. 

 
Döntés „Hitelfelvétel a Krajnyik Akác András Sportcsarnok fejlesztésének részleges finanszírozása 

céljából” tárgyú közbeszerzési eljárás megindításáról 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést.  
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Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy az elmúlt ülésen tájékoztatást kaptak arról, hogy az 

iparűzési adó feltöltése milyen jó ütemben halad. Kérdése az volt, hogy jelen pillanatban a város saját 

teherbíró képessége elbírná-e, hogy a 300 millió forint hitelfelvétel ne történjen meg.  

 

Bársony Éva pénzügyi osztályvezető elmondta, hogy februárban döntöttek a hitelfelvételről, abba az 

iparűzési adóbevételek be voltak tervezve. Az iparűzési adó teljes bevétele fel van osztva kiadásokra. 

Ha a 300 millió forintot önerőből szeretnék finanszírozni, akkor 300 millió forint értékben csökkenteni 

kellene a kiadásokat.  

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy politikai egyezség született arról, hogy cikluson átnyúló hitelt nem 

vesznek fel. A határozati javaslatban azonban 5 év szerepel, ez pedig cikluson átnyúló hitelfelvételt 

jelent. Ezt a mai politikai egyeztetésen fel fogja vetni. A futamidőnek 4,5 évnek kellene lennie. 

 

Bársony Éva pénzügyi osztályvezető elmondta, hogy a Kormány-engedélyezés megindult. Március 

16-án kellett jelezni előzetesen a Kormánynak a hitelfelvételi szándékot, ebben a jelzésben 5 év 

szerepel.  Amennyiben más döntés születik a futamidővel kapcsolatban, akkor újra kell indítani az 

engedélyezési eljárást. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy az előző ciklusban 2018. december 31. volt a határideje 

a hitel futamidő végének. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal és 

3 tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

84/2015. (IV.20.) PB határozata 

a „Döntés „Hitelfelvétel a Krajnyik Akác András Sportcsarnok fejlesztésének részleges 

finanszírozása céljából” tárgyú közbeszerzési eljárás megindításáról” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Döntés „Hitelfelvétel a Krajnyik Akác András Sportcsarnok fejlesztésének 

részleges finanszírozása céljából” tárgyú közbeszerzési eljárás megindításáról” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Döntés a Hajléktalan szálló tetőszerkezetének megerősítéséről  

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hogy az összeg azért hiányzik az előterjesztésből, mert az 

ajánlatok még nem érkeztek be, de becslések szerint kb. 2-3 millió forint között van a beruházási 

összeg.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

85/2015. (IV.20.) PB határozata 

a „Döntés a Hajléktalan szálló tetőszerkezetének megerősítéséről” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Döntés a Hajléktalan szálló tetőszerkezetének megerősítéséről” című 

előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Javaslat polgármester illetményének megállapítására  

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen, 2 nem 

szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

86/2015. (IV.20.) PB határozata 

a „Javaslat polgármester illetményének megállapítására” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Javaslat polgármester illetményének megállapítására” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

2. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató az önkormányzati szerződésekről 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

87/2015. (IV.20.) PB határozata 

önkormányzati szerződésekről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadta az 

önkormányzati szerződésekről szóló előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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3. NAPIRENDI PONT:  Kérdés, interpelláció 

 

Kérdés, hozzászólás nem volt.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Papp Péter elnök a bizottság nyílt ülését 17 óra 10 perckor 

bezárta. 

 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 Papp Péter    

 elnök  bizottsági tag 

 

 

 

 

 Somoskői Lászlóné 

 jegyzőkönyvvezető 

 


